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Kryssa i det som stämmer överens med hur du definierar dig. 

Namn  Antal  %  

Kvinna  31  81,6  

Man  7  18,4  

Annat  0  0  

Vill inte uppge det  0  0  

Total  38  100  

 

 

Svarsfrekvens  

97,4% (38/39)  

 

 
 

Jag deltog i min roll som: 

Regionpolitiker  

Förtroendevald  

Ledamot i KPR och ersättare i RPR  

Politiker  

Politiker.  

KPR ombud  

KPR ledamot  

Tidigare ledamot RPR Region Halland  

Från kommunaltpensionärsråd  

Ledamot i KPR och RPR och för SKPF  

Deltagare SPF  

Ersättare i KPR  

Politiker  

KPR representant  

Vice på Patientnämnden  



KPR-ledamot  

KPR ledamot  

Ledamot kpr  

Samrådsgruppen RPG  

KPR ombud  

Ledamot i pensionärsrådet  

Politiker  

SPF sitter med i RPR samrådsgrupp  

KPR Ledamot  

Kpr ledamot Hylte  

Politiker  

RPR ledamot  

Medl i KPR och styrelseledamot i SKPF  

Suppleant i kpr Laholms spf  

Ledamot iKommunala pensionärrådet  

politiker  

ombud avd 32 Halmstad  

Kpr deltagare  

Pensionär  

Skpf avd 21  

Representant för skpf i kpr  

Ordf.SKPF avd 35  

representant för Skpf 32 medlem i styrelsen  

 

Hur är ditt helhetsintryck av dagen? 



Namn  Antal  %  

Mycket bra  29  76,3  

Ganska bra  9  23,7  

Ganska dåligt  0  0  

Mycket dåligt  0  0  

Total  38  100  

 

 

Svarsfrekvens  

97,4% (38/39)  

 

 
 

Gav dagen kunskap och inspiration som du har nytta av i ditt arbete, medlem i pensionärsförning eller 
annan roll? 

Namn  Antal  %  

I mycket hög utsträckning  10  27  

I ganska hög utsträckning  26  70,3  

I ganska låg utsträckning  1  2,7  

I mycket låg utsträckning  0  0  

Total  37  100  

 

 

Svarsfrekvens  

94,9% (37/39)  

 

 
 

Vad anser du om föreläsningarna under dagen? Var det någon föreläsning som var extra bra eller 
intressant? 

Jag tycker att det var en bra mix av föreläsare och inriktningar i programmet  

Om psykisk ohälsa  

Jag tyckte det var en bra blandning på de olika områden gav mig en hel del .  

Alla var bra och väl mixade som berörde många delar av vår verksamhet.  

digitaliseringen i vården var bra  



Äldremottagningen Fjärås. Borde finnas på alla vårdcentraler.  
 
Christian Ruch Mycket intressant och förklarande  

Psykisk ohälsa  
äldremottagning Fjärås  

Informationen om äldre mottagningen i Fjärås!  

Jag tyckte alla var bra  

Äldremottagning inom närsjukvården  

Jag tycker det var en bra variation. Jag tycker att killen med IT/välfärdsteknik var extremt bra.  

Äldremottagning i närsjukvården Vårdcentralen Fjärås.  
Olycklig i paradiset var också intressant  

Alla föreläsningarna var mycket intressanta. Jag tycker att Särö gjorde en mycket bra genomgång och hur man 
lyckas med en bra sak, och hur man kan gå utanför boxen. Christians föreläsning var också mycket bra och 
intressant inte minst varför vi är olyckliga i vårt paradis fick mig att fundera mycket.  
Tack för en fantastisk dag.  

Äldremottagning inom Närsjukvården och Olyckliga i paradiset kändes enormt viktiga.  

AI var mycket bra och i högsta grad aktuellt.  
Måns mycket påläst, bra.  
Äldremottagningarna bra, teamen behövs på varje vårdcentral.  
Psykiatrin bra men lite svårgreppat, behöver lite mer grundkunskaper,  

Mycket intressanta.  

Föreläsningen om psykisk ohälsa/lidande och psykisk sjukdom var intressant. Gav lite andra perspektiv på vissa 
frågor.  

Alla var bra. men den om äldre mottagningen, visar att det går om bara viljan finns  

Äldremottagning inom Närsjukvården  

Intressant med äldrecentralen Fjärås, gav en kick för framtida visioner. Bägge herrarna var båda väldigt lätta att 
lyssna på!  

Föreläsningen om stress och utmattning var väldigt bra  

Allt mycket givande, kanske patientnämnden inte gjorde någon bra info!  

Var nöjd med hela dagen. Bra föreläsare.  

FJÄRÅS hemsjukvård  

Om psykisk ohälsa  

Alla fyra var intressanta, lite extra var intressant var Äldremottagningen från Fjärås  
som man önskar att fler öppnar så man slipper alla knapptryckningar för att komma fram  
till vårdcentralerna.  

Genomgående bra.  

Alla var bra, men Fjärås Vc var mest intressant för mig  

Ja den om äldremotagningar  



Samtliga gav något man drar nytta av! Äldremottagningen i Fjärås.Något att bygga vidare på,p.g.a.all digitalisering 
för äldre.  

ja om Äldremottagning VC Fjärås  

 

Finns något eller några ämnen som inte berördes som du skulle ha velat höra mer om? 

Jag saknar God och nära vård - samverkan kommun och region. Det skulle jag vilja veta mer om.  

Digitaliseringen behöver säkert återkomma.  

Nej. Det hela var bra valt.  

Nej  

Nej  

Ensamhet hos äldre, olika boendealternativ för äldre  

Hur man arbetar inom hemtjänsten, där man tagit bort minutschema. Har det blivit till det bättre?  

Screening för osteoporos, livmoderhalscancer, bröstcancer, vaccinationer bältros bl a.  

Nej  

Inte som jag kan komma på nu  

Nej  

Inflytande  

Det finns det säkert men ni brukar ta fram bra föreläsare.  

Hemtjänsten i kommunerna  

Nej inget som jag kommer på nu  

Digitaliseringen infon borde ligga på den nivån så att det gynnar oss som patienter. Det som gicks igenom är så 
klart viktigt för regionen, men den borde vara mera konkret för oss som patient.  

ingen åsikt  

 

Motsvarade dagen dina förväntningar? 



Namn  Antal  %  

I mycket hög utsträckning  16  42,1  

I ganska hög utsträckning  21  55,3  

I ganska låg utsträckning  1  2,6  

I mycket låg utsträckning  0  0  

Total  38  100  

 

 

Svarsfrekvens  

97,4% (38/39)  

 

 
 

Hur upplevde du möjligheterna för samtal och dialog? 

Namn  Antal  %  

Mycket bra  22  57,9  

Ganska bra  15  39,5  

Ganska dåligt  1  2,6  

Mycket dåligt  0  0  

Total  38  100  

 

 

Svarsfrekvens  

97,4% (38/39)  

 

 
 

Övriga kommentarer om arrangemanget: 

Skulle varit möjlighet till ytterligare en programpunkt. Lite för mycket luft särskilt på förmiddagen.  

Regionen måste vara ett föredöme även när det även gäller ljud och mikrofon vana , satt jämte en person som 
missade mycket pga detta.  

En mycket bra och givande dag. Tack! Mvh Ewy Henriksson Kvibille.  

Ett mycket fint arrangemang som RPR Region Halland måste fortsätta med .  

Kanske skulle varit någon lättsam punkt i form av underhållning. Det har det varit vid tidigare tillfällen. God mat. 
Saknade avra k i form av halländska delikatesser.  

Jag vill tacka/  



Jag tyckte dagen var innehållsrik. Mycket att fundera över.  

Jag var med för första gången och är mycket nöjd.  

BRA  

Det hade varit bra med en annan sittning så man kunnat föra samtal och dialog i mindre grupper i samband med 
föreläsningarna. Det ger en ökad delaktighet. I de längre pauserna/lunchen fanns bra utrymme för dialog.  

Intressant o givande  

Allt var bra extra plus var att maten var utsökt.  

Alltid intressant med sådana här dagar  

Fortsätt gärna med dessa dagar!  

nej  

 

 


